
 

Besvarelse af spørgsmål nr. 543 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse den 3. september 2008. 
 

Spørgsmål 543: 
”Ministeren bedes oplyse hvorfor der ikke allerede er foretaget en egentlig sund-

hedsøkonomisk vurdering af en omlægning af medicintilskud til blodtrykssænken-

de medicin.” 

 

Svar: 
Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 541 (Alm. del), punkt 3. 
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